
 
 Muistio 4/2024  

Nakkilan elinkeinotiimin kokous  
 
Aika:  12.8.2024 klo 15.00 
Paikka: Nakkilan kunnanvirasto  
 
Osallistujat:  
 
Markus Ojakoski  kunnanjohtaja Nakkilan kunta, puheenjohtaja  
Johanna Syysmäki  hallintojohtaja Nakkilan kunta  
Janette Santala  suunnittelija Nakkilan kunta, sihteeri 
Harri Höglund  Verstas Juhlat  
Maria Salo   Nakkilan Yrittäjät  
Ilmo Myllymaa  kunnanvaltuuston pj  
 
 
Poissa  
Victor Aalto   Nakkilan Yrittäjät pj 
Jussi Kuvaja   Nakkila-Luvian Osuuspankki  
Jari Keinonen Prizztech Oy 
Jussi Kivioja   Nakkila Works  
Eetu Bragge   Nakkilan Yrittäjät  
Heli Lukka   kunnanhallituksen pj  
 
 
 
1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.00  
 
2. Kunnan kuulumiset  
 
Markus-Ojakoski  
 

• Käytiin läpi viimekertaisen elinkeinotiimin muistio. 

• Kouluverkosto hankkeeseen liittyen saatiin korkeimman hallinto-oikeuden päätös, 
ettei kunnan lausumaa oteta käsiteltäväksi. Tarvitaan siis uusi ratkaisuvaihtoehto 
kouluverkkohankkeen toteuttamiseksi. Vaihtoehdot ovat peruskorjaus, peruskorjaus 
ja uudisrakennus, kokonaan uusi rakennus, jolloin yhteiskoulu sekä kirkonseutu 
jäävät tyhjilleen.  

• Verotulokehitys näyttää hyvältä. 

• Tulos voi tulla tänä vuonna positiiviseksi, koska vuokrasopimus hyvinvointialueen 
kanssa vaatii paloaseman rakennuksen yhtiöittämistä. 

• Yksityisen toimijan vetyputken rakennushanketta kartoitetaan. Tämänhetkisten 
suunnitelmien mukaan vetyputki tulisi kulkemaan Nakkilan kunnan läpi. 

• Senioritaloon liittyen on kartoitettu eri vaihtoehtoja. Yhtenä vaihtoehtona on mietitty 
mahdollisuutta toteuttaa Nakkila-Luvian Osuuspankin ja Nakkilan kunnan 
omistaman kiinteistö osakeyhtiön kautta, kyseisen kiinteistöosakeyhtiön omistamalle 
tontille. 

• Kunnanjohtaja on tehnyt listausta potentiaalisista teollisuustonteista. Ajatuksena on 
laittaa yritystontteja tarjolle Nakkilan kunnan kotisivuille sekä mahdollisesti 
kiinteistövälittäjälle. 

• Lohirantaan on saatu avustusrahaa n.60.000€ erilaisiin korjaus ja 
uudistamishankkeisiin, kuten valaistuksen parantamiseen sekä terassin uusimiseen. 



• On suunniteltu jatkoa Harjavallan lanseeraamalle tangokuningaskunnalle. 
Mahdollisesti yhteistyötä lähikuntien kanssa, joista muodostuisi liittotasavalta. 
Valtionhoitajaksi valitaan Pasi Flodström ja myöhemmin ”presidentinvaalit”, 
yhteistyökuntien kanssa. 

 
3. Nakkilan Yrittäjien kuulumiset  
 
Maria Salo 
 

• Nahkiaismarkkinoiden järjestelyt ovat käynnissä. Markkinat järjestetään tällä kertaa 
Villilässä. Markkinoiden jälkeen Villilässä järjestetään lisäksi iltaohjelma, jonka 
järjestelyt ovat myös työnalla. Markkinapaikoille on riittänyt kysyntää. 
 

 
5. Muut esille tulevat asiat  
 

• Markkinoidaan tulevaa Harjavallassa järjestettävää rekrytointitapahtumaa, joka 
järjetetään 18.9. 

• Prizztechiltä saatu taas joitain leadeja toimipaikkoja etsivistä yrityksistä. 
 
6. Seuraava kokous  
 

• 14.10.2024 klo15.00, Paikka Voimalaitoksentie 50 
 
7. Kokouksen päättäminen  
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen 15.50 
 
Janette Santala 
muistion laatija 


